
 1 

P R O T O K Ó Ł  Nr XIV/11 
 
z  XIV sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w Gminnym Ośrodku Kultury                  
w Starym Szelkowie, dnia 29 grudnia 2011 r.   
 
Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 12.30.  
 
Obradom przewodniczył  Janusz Ruszczyński – Przewodniczący  Rady  Gminy                   
w Szelkowie, który stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi   
100%  składu Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad przywitał  radnych Rady Gminy w Szelkowie, sołtysów, 
Wójta Gminy Szelków, Sekretarza Gminy Szelków, Skarbnika Gminy Szelków, 
kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów placówek oświatowych,  
przedstawiciela Terenowego Zespołu Doradców w Makowie Maz. oraz wszystkich  
zaproszonych i obecnych na  XIV sesji  Rady Gminy w Szelkowie. 

Następnie przedstawił porządek obrad uwzględniając proponowane zmiany. 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z Banku 

Spółdzielczego w Krasnosielcu.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szelków na lata 2011-2020. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 

     8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania   
          nauczycielom opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady  
          kształcenia nauczycieli, specjalności i formy kształcenia, na które  
          dofinansowanie jest przyznawane oraz ustalenia planu dofinansowania form  
          doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu  
i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Szelków na lata 2011-2032”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy w Szelkowie na rok 2012. 

11. Informacje. 
12. Wolne wnioski i zapytania. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
Przy obecności 15 radnych na XIV sesji, Rada Gminy w Szelkowie jednogłośnie 
przyjęła przedstawiony porządek obrad. 
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Ad. pkt. 3 
 

Przewodniczący obrad  wystąpił z wnioskiem  o odstąpienie od odczytania 
protokołu z XIII sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w dniu 15 grudnia 2011 r.   
Przewodniczący obrad poinformował, że protokół znajduje się u pracownika Pani 
Justyny Godlewskiej w Urzędzie Gminy w Szelkowie i  jest do wglądu  dla 
zainteresowanych. 
 
                  Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
protokółu z  poprzedniej sesji  bez odczytania. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 
                              Za przyjęciem  wniosku  głosowało  -  15 radnych, 
                              przeciw nie było, 
     nikt się nie wstrzymał. 
 
                Rada Gminy w Szelkowie przyjęła jednogłośnie protokół z XIII sesji Rady 
Gminy w Szelkowie bez odczytania, odbytej dnia 15 grudnia 2011 r. 
  
Ad. pkt. 4 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków przedstawił sprawozdanie                   
z działalności między sesjami od dnia 15 grudnia 2011 r. do dnia 29 grudnia 2011r. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Do przedstawianego sprawozdania uwag nie było. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Wójta 
Gminy Szelków między sesjami. 
 
                             W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
                              
                             Za przyjęciem  sprawozdania głosowało  - 15 radnych, 
                             przeciw nie było, 
           nikt się nie wstrzymał. 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy w Szelkowie przyjęła  
jednogłośnie przedstawione sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między 
sesjami. 
 
Ad. pkt. 5 
 
Alicja Malinowska – Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że uchwałę podejmuje 
się, gdyż zaszła konieczność zmiany kredytu krótkoterminowego na długoterminowy 
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pobranego z Banku Spółdzielczego w Krasnosielcu na sfinansowanie wydatków 
związanych z zadaniem pn.: „Budowa wodociągu III etap we wsiach: Stary Strachocin,  
Nowy Strachocin, Magnuszew Duży, Kaptury, Rostki, Nowy Szelków, Smrock - 
Kolonia, Smrock - Dwór, Grzanka, Makowica, Chyliny, Stary Szelków” w kwocie 
950.000,00 zł. W dniu 23 grudnia 2011r. otrzymaliśmy informację  z Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie, że dnia 15 grudnia 
2011r., zostało przekazane  do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
zlecenie  płatności  na kwotę 1.471.994,00 zł dla naszej Gminy. Nadmieniła, że po 
kontakcie osobistym  z Agencją w dniu 28 grudnia 2011r. dowiedzieliśmy się,  że już 
nie mają w bieżącym roku środków i płatności dokonają dopiero w styczniu 2012r. 
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z Banku 
Spółdzielczego w Krasnosielcu. 

 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu z Banku Spółdzielczego w Krasnosielcu. 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/68/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 6 
 
Alicja Malinowska - Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że zgodnie z ustawą  
o finansach publicznych Rada Gminy dokonuje zmian limitów zobowiązań. 
Nadmieniła, że w związku z nieotrzymaniem dotacji z Agencji Restrukturyzacji  
i Modernizacji Rolnictwa w Warszawie na wybudowany wodociąg  
należy przenieść kwotę 950.000,00 zł z dochodów do długu w roku 2011r. Wniosek  
o płatność nie został  zrealizowany w bieżącym roku.  Pobrany kredyt krótkoterminowy 
na wodociąg stał się długoterminowym  i zmienia się  tym samym Wieloletnią 
Prognozę Finansową. 
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
Szelków na lata 2011-2020. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2011-2020. 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/69/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. pkt. 7 
 
Alicja Malinowska - Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że zmiany zawarte   
w uchwale wprowadza się aby urealnić budżet na 2011 rok. Nadmieniła, że zmienia się 
budżet po stronie dochodów, a mianowicie wprowadza się 200,00 zł tj. dobrowolne 
wpłaty  mieszkańca  na  paczki dla dzieci. Zmniejsza się dział edukacyjna opieka 
wychowawcza o kwotę 1.000,00 zł zgodnie z pismem Urzędu Wojewódzkiego. 
Zmniejsza się również dochody o kwotę 950.000,00 zł w związku z nieotrzymaniem 
dotacji na wodociąg z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w bieżącym 
roku (płatność przełożona na styczeń 2012r.), a w to miejsce wszedł kredyt z Banku 
Spółdzielczego w Krasnosielcu. Poinformowała, że wprowadza się  konieczne zmiany  
między działami, rozdziałami i paragrafami. Wprowadza 200,00 zł na paczki  
i zmniejsza się rozdział 85415 o 1.000 zł, oraz wprowadza konieczne zmiany  między 
paragrafami i rozdziałami. Ustala się także przychody gminy na kwotę  1.743.869,09 zł, 
które wynikają z pobranego kredytu z Banku Spółdzielczego w Krasnosielcu 
zwiększenie o 950.000,00 zł i zmniejszenia  otrzymanej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o 42.921,91 zł, natomiast 
rozchody gminy pozostają bez zmian  i stanowią  kwotę 554.553,00 zł. Plan deficytu 
Gminy zwiększył się z -282.238,00 zł do kwoty -1.189.316,09 zł. 
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Gminy na 2011 rok. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,   
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                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/70/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 8 
 
Justyna Godlewska – Podinsp. ds. samorządowych poinformowała, że zgodnie  
z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu w sprawie sposobu podziału 
środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli pomiędzy budżety 
poszczególnych wojewodów, form doskonalenia zawodowego dofinansowywanych ze 
środków wyodrębnionych w budżetach organów prowadzących szkoły, wojewodów, 
ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania oraz szczegółowych kryteriów 
 i trybu przyznawania tych środków, organ prowadzący opracowuje na każdy rok 
budżetowy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, biorąc 
pod uwagę wnioski dyrektorów szkół i placówek przygotowane z uwzględnieniem 
wieloletniego planu doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz złożone do dnia  
30 listopada danego roku. Nadmieniła, że organ prowadzący, w porozumieniu  
z dyrektorami szkół i placówek, ustala również corocznie maksymalną kwotę 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli  oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie 
jest przyznawane.  W budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki 
na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem doradztwa 
metodycznego - w wysokości 1% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 
wynagrodzenia osobowe nauczycieli.  Poinformowała, że uchwała ta jest przygotowana 
w porozumieniu z dyrektorami placówek oświatowych i zaopiniowana przez Związki 
Zawodowe Nauczycieli. 
 
Antoni Radłowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał jaka kwota została 
przeznaczona na kształcenie w Publicznym Gimnazjum w Szelkowie z zakresie studiów 
podyplomowych na kierunku informatyka. 
 
Justyna Godlewska – Podinsp. ds. samorządowych poinformowała, że Dyrektor 
Publicznego Gimnazjum w Szelkowie złożył wniosek uwzględniający wieloletni plan 
doskonalenia zawodowego nauczycieli i na studia podyplomowe na kierunku 
informatyka przeznaczył 750,00 zł. Nadmieniła, że każdy z dyrektorów dysponuje 
kwotą uzyskaną z 1% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 
wynagrodzenia osobowe nauczycieli i w ramach tych środków dzieli je na poszczególne 
formy doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
 
Innych pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania nauczycielom 
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opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, 
specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 
ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania nauczycielom opłat za kształcenie 
pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, specjalności i formy 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/71/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie o godz. 10.55 obrady wznowiono. 
 
Ad.pkt. 9 
 
Joanna Olkowska – Podinsp. ds. ochrony środowiska poinformowała, że 14 maja 
2002r. Rada Ministrów Rzeczpospolitej Polskiej przyjęła długofalowy program 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest stosowanych na terytorium Polski. 
Podstawowe cele programu to oczyszczenie terytorium Polski z azbestu, 
wyeliminowanie spowodowanych azbestem negatywnych skutków zdrowotnych  
u mieszkańców Polski, a także sukcesywna likwidacja oddziaływania azbestu na 
środowisko i doprowadzenie, w określonym czasie, do spełnienia wymogów ochrony 
środowiska. Nadmieniała, że termin docelowy programu to 31 grudnia 2032r. Następnie 
przedstawiła gminne cele programu: 
- sukcesywne eliminowanie stosowanych od wielu lat wyrobów zawierających azbest  
  i oczyszczenie z nich obszaru gminy, 
- eliminowanie negatywnych skutków zdrowotnych spowodowanych kontaktem  
  z azbestem, 
- sukcesywna likwidacja negatywnego oddziaływania azbestu na środowisko, 
- pomoc mieszkańcom gminy w realizacji kosztownej wymiany płyt cementowo- 
  azbestowych zgodnie z przepisami prawa. 
Następnie odniosła się do informacji ilościowych zawierających azbest na terenie 
Gminy Szelków. Nadmieniła, że po przeprowadzeniu inwentaryzacji przeprowadzonej 
na terenie Gminy występuje 260.766 m ² wyrobów azbestowych. Głównie to 
powierzchnie dachowe budynków gospodarczych oraz mieszkalnych. Odpady 
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zawierające azbest będą składowane i unieszkodliwiane poza terenem Gminy Szelków. 
Prace związane z usuwaniem i unieszkodliwianiem azbestu będą wykonywane przez 
firmy posiadające stosowne zezwolenia na wytwarzanie, transport i unieszkodliwianie 
odpadów zawierających azbest. Poinformowała, że dla zapewnienia finansowania 
realizacji Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Szelków, 
proponuje się wykorzystanie środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Fundusz w ramach funduszy 
uchwalonych w planie finansowym będzie przeznaczał na ochronę ziemi środki na 
dofinansowanie przedsięwzięć z zakresu unieszkodliwiania azbestu. Realizacja zadań 
polegających na unieszkodliwianiu azbestu może być dofinansowana  w wysokości  
100 %  kosztów kwalifikowanych w formie dotacji lub po wyczerpaniu środków na 
dany rok w formie pożyczki. 
Nadmieniła, że koszty kwalifikowane stanowią: 
- koszt demontażu płyt azbestowych, 
- koszt przewiezienia azbestu z miejsca demontażu do miejsca jego unieszkodliwienia, 
- koszt unieszkodliwienia azbestu. 
Na koniec poinformowała, że fundusz nie finansuje nowych pokryć dachowych. 
Upowszechnienie programu będzie skutkowało podnoszeniem świadomości 
społeczności lokalnej w zakresie zagrożeń związanych z eksploatacją i usuwaniem 
azbestu. Przewiduje się, że w następnych latach do Urzędu Gminy będzie wpływać 
coraz więcej zgłoszeń o miejscach występowania azbestu, co przyczyni się do lepszej 
wiedzy na temat ilości azbestu. Pozwoli to lepiej poznać potrzeby w tym zakresie, 
precyzyjniej planować środki niezbędne do wydania na ten cel oraz stopniowo 
wyeliminować wyroby azbestowe z naszego otoczenia. 
 
Przewodniczący obrad zaznaczył, że kiedyś eternit był głównym materiałem pokrycia 
dachów. 
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu  
i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Szelków na lata 2011-2032”. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie 
Gminy Szelków na lata 2011-2032”. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/72/11 została przyjęta jednogłośnie. 
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                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 10 
 
Dariusz Bartosiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                
w Szelkowie poinformował, że zgodnie z § 98 statutu Rady Gminy w Szelkowie, 
który został zatwierdzony uchwałą  Nr IV/27/03 Rady Gminy w Szelkowie z dnia  
31 marca 2003 roku, Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie do zatwierdzenia plan 
pracy w terminie do 31 grudnia każdego roku. Zawiera on terminy odbywania 
posiedzeń oraz terminy i wykaz jednostek, które zostaną poddane kontroli 
kompleksowej.  
Następnie odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Szelkowie na rok 
2012 z podziałem na kwartały oraz stanowiska odpowiedzialne za przygotowanie 
materiałów do przeprowadzenia kontroli. 
 
Innych pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
w Szelkowie na rok 2012. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Szelkowie na rok 2012.
  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XIV/73/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.11 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że na poprzedniej sesji Rada Gminy 
podejmowała uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg Pana Edmunda Otłowskiego. Po 
świętach otrzymaliśmy pisma od Pana Otłowskiego, w których to wnosi o uchylenie 
uchwał i nie przyjmuje do wiadomości opinii stanowiących załączniki do uchwał. 
 
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków odniósł się do pism Pana 
Otłowskiego. Poinformował, że Pan Otłowski w swoich pismach wnosi o uchylenie 
uchwał podjętych na poprzedniej sesji. Nad odpowiedzią na te pisma pracuje radca 
prawny. Pan Otłowski w swoich pismach przytacza rozdział XIII Kodeksu 
Postępowania Administracyjnego o uchyleniu, lecz odnosi się on do uchylenia bądź 
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zmiany decyzji. Nadmienił, że uchwały Rady Gminy nie podlegają temu rozdziałowi. 
Jedynie w tej sprawie ma zastosowanie Art. 101 ustawy o samorządzie gminnym,  
w którym to mowa o tym, iż przed zaskarżeniem uchwały do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego może skarżący wezwać Radę Gminy do usunięcia naruszenia 
prawa. Rada Gminy może nie odpowiadać na to i tym samym pozostać przy swoim 
stanowisku albo usunąć naruszenie, jeżeli faktycznie do niego doszło.  
Radni zdecydowali pozostać przy swoim stanowisku uznając skargi Pana Edmunda 
Otłowskiego za nieuzasadnione.  
 
Ad. pkt.12 
 
Tadeusz Lustyk – Sołtys wsi Chrzanowo odniósł się do artykułu zamieszczonego  
w Tygodniku Makowskim dotyczącego rozpatrzenia skarg z poprzedniej sesji Rady 
Gminy w Szelkowie. Nadmienił, że Pani Redaktor nie przedstawiła faktycznego 
przebiegu sesji. Stwierdził, że powinna ona przed umieszczeniem artykułu skorygować 
uzyskane informacje z kompetentnymi osobami, zamiast zamieszczać informacje 
,,wyssane z palca”.  
 
Urszula Owsiewska – Radna Rady Gminy w Szelkowie jako Przewodnicząca Komisji 
Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Gminy w Szelkowie podziękowała 
Wójtowi Gminy Szelków oraz Przewodniczącemu Rady Gminy za przygotowanie 
Wigilii.  Podziękowania złożyła także Paniom, które przygotowywały poczęstunek oraz 
przybrały pięknie stół wigilijny. Stwierdziła ze smutkiem, że na wspólnej wigilii 
zabrakło sołtysów.  
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad poinformował, że za kilka godzin 
upłynie stary rok. Wraz z kończącym się starym rokiem nadchodzi nowy rok.                   
W związku z tym złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne.  Życzył, aby rok 
2012 był rokiem przede wszystkim pomyślnym, abyśmy spędzili go w dobrym 
zdrowiu. Na koniec życzył wszystkim wszystkiego najlepszego, spełnienia wszystkich 
marzeń, zarówno w życiu osobistym jak i w pracy zawodowej oraz społecznej.   
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że koniec roku jest 
tak jakby podsumowaniem tego co było w 2011 roku. Stwierdził, że rok 2011 był 
rokiem bardzo trudnym na wielu płaszczyznach. Nadmienił, że zarządzanie całą Gminą 
to dla niego duże wyzwanie. Przypomniał, że wzajemnie musieliśmy budować 
wzajemne relacje, które oceniam bardzo pozytywnie. Poinformował, że czuł od 
wszystkich dużą sympatię i wsparcie, które przełożyło się na dobro Gminy. Stwierdził, 
że jaki sylwester taki cały rok. Życzył, aby sylwester był beztroski oraz spędzony  
w miłej atmosferze oraz jak najbardziej radosny. Życzył wszystkim, aby zabrano ze 
starego roku wszystko dobre na 2012 rok. Na koniec życzył jeszcze raz wszystkiego 
najlepszego oraz dosiego roku. 
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